

# RoyalJet



## To our loyal and valued clients:

Further to our recent message communicating the additional procedures we have implemented to meet the challenges that the COVID-19 pandemic in 2020 has thrown at us, we have created a short film to highlight how these will affect you as you undertake your journey with us.

Please click on the button below to watch members of the RoyalJet Team explaining and demonstrating how we are prioritising your health and safety on board whilst also maintaining the premium service that we are proud to offer you.

Watch the video

We are looking forward to welcoming you back and flying you further and more frequently in 2021.

Sincerely,

**ROB DICASTRI**  
CEO of RoyalJet

## عملائنا الأعزاء،

تكملة لشرح التدابير الخاصة التي اتخذناها سابقاً لمواجهة تحديات جائحة كوفيد-19 في عام 2020 و التي سلطنا الضوء عليها من خلال رسالتنا الأخيرة لكم، قمنا بتسجيل فيديو قصير لتوضيح تلك الإجراءات و تأثيرها على رحلاتكم معنا.

نُرجى الضغط على الزر أدناه، للتعرف على أعضاء رويال جت و مشاهدة تفاصيل أكثر عن التدابير المتخذة للحفاظ على صحتكم و سلامتكم على متن الطائرة لأنها دائماً أولويتنا بالإضافة لتوضيح الخدمات الفريدة التي نفتخر دائماً بتقديمها لكم.

نرجو منكم مشاهدة الفيديو

نتطلع إلى استقبالكم ثانية و الترحيب بكم على متن رحلاتنا دائماً خلال عام 2021.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،

**روب ديكاستري**  
الرئيس التنفيذي لشركة رويال جت